
 

      
Vereniging Oost-Brabant 
 
Jaarverslag 2019 
Bestuurssamenstelling 
Het bestuur bestaat aan het begin van het jaar uit: Marc Bruijn (voorzitter), Magchiel Nieuwlaat 
(secretaris), David van Harten (penningmeester) en de leden Lodewijk den Breejen, Gert-Jan Lenting  
en Bas Wolse (vanuit de regio ’s-Hertogenbosch). In de loop van het jaar heeft Marc aangegeven zijn 
functie vanwege zijn gezinssituatie en andere verplichtingen te moeten neerleggen.    
Daarnaast namen de adviseurs Wouter Bondt en Aaldert van der Vlies (namens de 
Gemeenteraadsfractie Best), Henk Jager en Marieke Jager (namens de Gemeenteraadsfractie 
Eindhoven) en Albert Spijker (namens de lijstkandidaten voor Helmond) naar vermogen aan het 
overleg deel.   
Totaal heeft het bestuur in 2019 drie keer vergaderd. 
 
Bestuurszaken 
Ter opvolging van Marc hebben we de leden gevraagd om mee te denken en zichzelf eventueel aan 
te melden ter opvolging van Marc. Dat gaf in 2020 resultaat.  
Zowel de secretaris als de webmaster moeten de AVG cursus hebben gevolgd om te kunnen inloggen 
op de website van de ChristenUnie. Daarom heeft Magchiel deze cursus met positief resultaat 
gevolgd. (De webmater heeft dat in 2020 gedaan). 
 
Ledenvergadering 
Omdat de ledenvergadering voorafgaand aan de verkiezingen van de Provinciale Staten niet meer 
kon plaatsvinden, hebben we ons ingespannen om t.b.v. Europese Verkiezingen een 
ledenvergadering te beleggen. Op  21 mei heeft deze plaatsgevonden waar naast de beide 
jaarverslagen Jannes de Jong, kandidaat voor de genoemde verkiezingen, de ca. 20 aanwezigen op 
een plezierige en leerzame wijze informeerde over het belang van het Europese Parlement en de 
Europese politiek. Er volgde een geanimeerde bespreking, waaraan velen deelnamen.  
 
Ledenzaken: 
Eind 2019 telde onze afdeling 306 leden; een groei van ca. 7 leden. We schrijven “ca.” want de 
ledenadministratie van het partijbureau is uw secretaris niet helemaal duidelijk.  
 
Financiën 
De campagnekosten waren aanzienlijk hoger dan begroot, met name door de uitgaven t.b.v. de 
Gemeenteraadsverkiezingen in Best. Ook de uitgaven in Helmond waren hoger dan begroot; 
daarentegen bleek Eindhoven heel weinig te hebben uitgegeven. Dankzij het samenvoegen van de 
afdelingen Noord-Oost en Zuid-Oost tot Oost-Brabant is de totale financiële situatie zeer gezond. 
 
Websites ChristenUnie Oost-Brabant 
Vier websites vallen onder onze afdeling t.w. van Best, Eindhoven, Helmond en Oost-Brabant. Best 
beheert haar eigen website, maar het onderhouden van de andere websites is problematisch, 
waardoor de erop vermelde informatie sterk verouderd is.  
 
Gemeenteraadsfracties Best en Eindhoven 
Het vraagt van zowel de fractievoorzitters Aaldert van der Vlies respectievelijk Henk Jager als de 
burgercommissieleden in de beide plaatsen veel inzet en tijd om aan het gemeenteraadswerk bij te 
dragen, maar zij deden het werk met grote inzet en enthousiasme. Met dankbaarheid mogen we 
vaststellen dat het werk gebeurde en door de andere fracties positief werd gewaardeerd.  
Best: In oktober heeft Aaldert het stokje overgedragen aan Wouter Bondt. Naast een 
Brainstormsessie over met name plaatselijke afscheiding, heeft men zeer geslaagde bijeenkomsten 



 

CU Soon gehouden met een aanzienlijke opkomst. Er wordt nog gezocht naar versterking van de GR-
fractie zodat actief deelgenomen kan worden aan alle commissievergaderingen. 
Eindhoven:  Uit een onpartijdig onderzoek is gebleken, dat de oppositie en met name de fractie van 
de ChristenUnie goed scored bij het indienen van amendementen en andere voorstellen/moties.  
Vooral de Financiën van de stad en het Sociaal Domein vragen veel aandacht.  
Verblijdend is de komst van Marieke Jager als secretaris van de fractie, maar naar verdere versterking 
van de fractie wordt nog gezocht.  
Helmond:  Belangrijk onderwerp is  de financiering van het Gemeentehuis.  
Naast betrokkenheid bij wijkbijeenkomsten is men actief op Twitter en Facebook met nogal wat 
volgers. 
’s-Hertogenbosch: Er is overleg geweest met enkele leden maar het is niet gelukt om in Den Bosch 
plaatselijke activiteiten van de grond te krijgen. Bas Wolse heeft te kennen gegeven na 12 jaar helaas 
te moeten stoppen als bestuurslid. Hij wordt van harte bedankt voor zijn inzet en betrokkenheid. De 
provinciehoofdstad blijft onze aandacht houden. 
 
Provincie Noord-Brabant: Enkele leden hebben de startersdag van de provinciale afdeling 
bijgewoond.  
 
Verkiezingen 
Zowel aan de Provinciale Verkiezingen als aan de verkiezingen voor de waterschappen is 
deelgenomen. Hermen Vreugdenhil is tot onze blijdschap weer herkozen, ondanks dat de 
inspanningen in onze regio beperkt waren. De evaluatie hiervan binnen het bestuur heeft plaats 
gevonden 
Bij twee waterschappen t.w. Waterschap Aa en Maas (Helmond) en Waterschap de Dommel is het 
niet gelukt om verkozen te worden, wat niet bepaald onverwachts was, gezien de kiesdrempel.   
 
Diversen 
Op voordracht van het CDA Nuenen is Magchiel voorgedragen en benoemd in de 
Klankbordwerkgroep om een visie voor de toekomst voor Nuenen te ontwikkelen. Hoewel benoemd 
als onafhankelijke deskundige is bekend dat hij bestuurslid van de ChristenUnie is. In deze werkgroep 
hebben eveneens de burgemeester, een wethouder, twee GR-leden en drie andere plaatselijke 
‘deskundigen’ zitting.  
In de verslagen van de bestuursvergaderingen staat telkens de gevoerde correspondentie vermeld, 
zodat alle leden weten wat er zoal passeert. 
 
Opnieuw mogen we terugkijken op een positief jaar waar we door onze God rijk gezegend zijn. 
 
Magchiel Nieuwlaat / 22 oktober 2020 
    
 
 


